
 

 
Interpellation angående hundar 

 
 
I insändare i lokalpressen liksom i ”prat” människor emellan framkommer uppgifter om 
att det råder hundförbud på samtliga kommunala anläggningar, inomhus såväl som 
utomhus.  Det är svårt att hitta information om hur det förhåller sig. 
 
Med anledning av detta ställer jag frågorna: 
 

- På vilka kommunala anläggningar råder vistelseförbud för hundar? 
- Vilka orsaker finns till ett sådant beslut? 
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